

EP 电力展 - 最新消息

EP GOOD NEWS

www.EPChinaShow.com

北京·中国国际展览中心(三元桥)

时隔五年，施耐德再度参展北京 EP 国际电力电工展**展台面积超过 200 平方米**

【EP 电力展 - 最新消息】热切期待，施耐德电气（中国）有限公司今年联同其下多个事业部，再度大规模参展 EP，展台面积超过 200 平方米，展台位于 8 号展厅品牌馆，展台号为 8B11，展出内容稍后公布。

[EP Show News] We are glad to announce that Schneider Electric (China) Co., Ltd., will gather various business units to exhibit again in EP China 2018. Schneider Electric has booked a large booth area of more than 200 square meters in the Brand Hall (hall 8). The booth number is 8B11. More exhibit details will be announced shortly.

**施耐德电气（中国）有限公司(展台号: 8B11)**www.schneider-electric.com**公司简介**

作为全球 500 强企业，全球能效管理和自动化领域的专家施耐德电气在公司近 180 年的发展历程中不断开拓进取，积极创新。自 1987 年在天津成立第一家合资厂，施耐德电气中国根植中国二十余载；从最初的中低压配电及工业自动化行业领先者，发展成能够为能源与基础设施、工业、数据中心与网络、楼宇和住宅五大市场的客户提供全生命周期的能效解决方案，并帮助他们提高能效高达 30%。

Schneider Electric (China) Co., Ltd. (Booth No.: 8B11)**Company Profile**

As a global top 500 company, Schneider Electric, a global expert in energy efficiency management and automation, has been pioneering and actively innovating in the company's nearly 180 years of development. Since the establishment of the first joint venture in Tianjin in 1987, Schneider Electric has been rooted in China for more than 20 years; from the initial leader in the medium and low voltage power distribution and industrial automation industry, it has developed into an energy and infrastructure, industry, data center and Customers in the network, building and residential markets offer life-cycle energy efficiency solutions and help them increase energy efficiency by up to 30%.

查询

雅式展览服务有限公司

香港联系：冯佩珠小姐 / 邓庆寿先生

电话：(852) 2811 8897 / 传真：(852) 2516 5024

电邮：power@adsale.com.hk

深圳办：张琼小姐 电话：86-755- 2354 7144

**ADSAL 雅式**The China Trade Promotion Specialist Since 1978
始于1978年·精于中国贸易推广